
 
 

                            

            Styrelsemöte 

                                                      Onsdagen den 19 april 2023 

                                                  Kl. 17.00 på Bishops Arms 
 

Närvarande:  Henrik Olsson, Peter Rydell, Tomas Rohlén, Jonny Eklund 

§ 1. Öppnande 

Henrik (ordförande) förklarar mötet öppnat. 

§ 2. Godkännande av dagordningen. 

Dagordningen godkändes 

§ 3. Justering av protokoll 

Förgående protokoll justerades och lades till handlingarna. 

§ 4. Medlemmar 
 
De företag som Rune har fått förslag på i Karlskoga som kan vara intresserade av medlemskap får   
Johan Stening i uppgift att ta reda på vilka de var/är och även kolla upp om de är intresserade av att 
gå med. 
 
§ 5. Ekonomi 
 
Saldo på kontot den 19:e april 2023 är 871 733,08 kr.  
Inga kundfordringar eller leverantörsskulder fanns förutom kostnaden för bussresan till Sjökrogen. 
Kassör Peter har ringt och påmint bussföretaget om detta men ingen faktura kommer. 
 
Bonusen ifrån Swedol har inkommit på 19 486 kr. 
 
Årsmötesprotokollet ännu inte påskrivet av alla berörda parter, därmed kan de av styrelsen utsedda 
att fondera 500 000 kr inte ännu utföra detta. 
 
Årsavgifterna faktureras ut i maj. 
 
§ 6. Hemsidan 
 
Ny administratör för hemsidan är Tomas Rohlén. 
 
Schenkers avtal behöver bytas ut på hemsidan. Originalet har Stig. Tomas får i uppgift att kontakta 
Stig för att få dokumentet skannat. 
 
 
§ 7 Marknad och nätverk 

Peter inbjuden till Teamsmöte med Hermods Yrkeshögskola, CNC och robottekniker. 



 
 

                            

Arvode för avtalsansvarig har höjts från 3% till 4% 

§ 8 Arrangemang 

Elmia Subcontactor har en utställning 14-16 november. 

En intressekoll bland medlemsföretagen ska skickas ut. Tomas får i uppgift att fixa detta. Så fort som 
vi får mejlen att fungera. Rune letar efter inloggningsuppgifter. 

Peter ska ordna med gokarten när det blir dags. 

Fråga om Bad Gastein diskuterades. kvarstår. 

 Frågan om arrangemang för att öka intresse från medlemmar att delta i aktiviteter diskuterades. 

 

§ 9 Översyn bemanning arbetsgrupper 

Tullängsskolan och Alleskolan i Hallsberg. Kvarstår.                                                              

 

§ 10 Övriga frågor 

Avtackning av Rune & Ulf har genomförts och de tackar så hjärtligt.   

 

§ 11 Avslutning/Nästa möte 

Nästa möte skall hållas den 24 maj hos Karlskoga Automatsvarv klockan 11.00 

 

Ordförande tackade styrelsen för ett bra möte och förklarade sammanträdet avslutat. 

 

 

 

 Vid protokollet                                                                              Justeras 

Sekreterare:                                                                                    Ordförande: 

 

……………………………………………                                                     …………………………………………….. 

Tomas Rohlén    Henrik Olsson  

   

 


